



SAB Islamic Savings / Investment Accounts Disclosure - May 2026:

إفصاح حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية من الأول - مايو 2026:

SAB's Islamic Savings / Investment Accounts help account holders to generate profits from their funds, which are invested on a partnership basis with SAB into a variety of Shariah Compliant Islamic assets. The costs and returns generated from these investments are shared between the account holder and SAB, in partnership, under pre-agreed ratios.

Islamic Savings / Investment Account funds contributed by customers are invested in a variety of Shariah compliant Investments and financing for corporate and individual customers and this include murabaha, ijara, credit card or trade finance. SAB invest customer funds into a variety of Sukuks, potentially helping improve financial returns for customers, in line with the SAB's overall funding and investment strategy.

تساعد حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية أصحاب الحسابات على جني الأرباح من الأموال المودعة في الحساب والتي يتم استثمارها على أساس الشراكة مع الأول في مجموعة متنوعة من الأصول الإسلامية المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. ويتم تقاسم التكاليف والعوائد الناتجة عن هذه الاستثمارات بين صاحب الحساب والأول وفقاً لنسب الشراكة المتفق عليها مسبقاً.

يتم استثمار أموال حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية التي يساهم بها العملاء في مجموعة متنوعة من الاستثمارات والتمويلات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية لعملاء الشركات والأفراد، وقد يشمل ذلك التمويل بالمrabaha أو الإجارة أو بطاقة الائتمان أو تمويل خدمات التجارة وقد يستثمر الأول أموال العملاء في مجموعة متنوعة من الصكوك، مما قد يساعد في تحسين العوائد المالية للعملاء، بما يتماشى مع استراتيجية التمويل والاستثمار الشاملة لدى الأول.

Summary – May 2026:

(Corporate Clients Portfolio Only - All figures are in SAR '000)

The cumulative balances of Islamic Savings / Investment Account holder's (IAH) as at the end of last month stood at SAR 1,485,004

This is a decrease of SAR 293,872 compared to the prior month.

In the period from 1 May to 31 May 2026 SAB ensured full allocation of all deposited customer money into Islamic investments or cash.

ملخص – مايو 2026:

(محفظة عملاء الشركات فقط - جميع الأرقام بالريال السعودي '000)

بلغت الأرصدة لأصحاب حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية كما في نهاية الشهر الماضي 1,485,004 ريال سعودي.

ويمثل ذلك انخفاضاً قدره 293,872 ريال سعودي مقارنة بالشهر السابق.

في الفترة من 1 مايو إلى 31 مايو 2026، يؤكد الأول توجيه جميع أموال العملاء المودعة لديه بشكل كامل في استثمارات إسلامية أو إبقائها نقدًا.

Saudi Awwal Bank

Mailing Address: P.O. Box 9084, Riyadh 11413

National Address: 7383 King Fahad Branch Rd, 2338 Al Yasmeen Dist., 13325 Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia.

Tel.: +966 11 405 0677, Fax: +966 11 405 0660

SAB SWIFT Code: SABBSARI, www.sab.com

A listed joint stock company, incorporated in the Kingdom of Saudi Arabia, with paid in capital of SAR 20,547,945,220 (Fully Paid), commercial registration certificate 1010025779, unified number 7000018668, licensed pursuant to the Council of Ministers Resolution No. 198 dated 06/02/1398H and Royal Decree No. M/4 dated 12/08/1398H, and regulated and supervised by the Saudi Central Bank.

البنك السعودي الأول

العنوان البريدي: ص. ب. 9084، الرياض 11413

العنوان الوطني: 7383 طريق الملك فهد الفرعي، 2338 حي الياسمين، 13325 الرياض، المملكة العربية السعودية.

هاتف: +966 11 405 0677، فاكس: +966 11 405 0660

الأول سويفت كود: SABBSARI، www.sab.com

شركة مساهمة مدرجة، تأسست بموجب أنظمة المملكة العربية السعودية، برأس مال مدفوع 20,547,945,220 ريال سعودي (مدفوع بالكامل)، سجل تجاري رقم 1010025779، رقم موحد 7000018668، مرخص لها بموجب قرار مجلس الوزراء رقم 198 بتاريخ 06/02/1398هـ والمرسوم الملكي رقم 4/م بتاريخ 12/08/1398هـ، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.

Portfolio Composition at 31 May 2026*:

مكونات المحفظة في 31 مايو 2026*:

	Description	May 2026*	مايو *2026	وصف
Cumulative balance of Islamic Savings / Investment Account holders	Standard Islamic Savings / Investment Account balances managed in partnership with SAB	SAR 1,485,004*		أرصدة حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية التي تدار بالشراكة مع الأول.
Cash Held for Mudarabah Pool	4% of the Cumulative balance of Islamic Saving / Investment Accounts	SAR 59,400*		يشكل 4% من رصيد حساب التوفير / الاستثمار الإسلامي
Applicable Charges	The costs and expenses incurred by SAB in managing the Mudarabah funds and their utilization in assets are deducted as per the basis stipulated in the Mudarabah Terms and conditions.	SAR 1,334*		يتم خصم التكاليف والمصروفات التي يتكبدها الأول في إدارة أموال المضاربة واستخدامها في الأصول وفقاً للأساس المنصوص عليه في شروط وأحكام المضاربة.
Mudarabah Profits	The shared, distributable profit for the period to be distributed between Rabul Maal and Mudarib. The exact amount paid to each customer, from the distributable profit is shown in their statement of account. Balance of Mudarabah Profits after distribution to customers was transferred to SAB as Mudarib	SAR 5,412*		الربح المشترك القابل للتوزيع عن الفترة المراد توزيعها بين العميل (رب المال) و الأول (المضارب). يظهر المبلغ المحدد المدفوع لكل عميل من الربح القابل للتوزيع في كشف حساب العميل. بعد توزيع أرباح المضاربة على العملاء، تم تحويل المتبقي من رصيد أرباح المضاربة إلى البنك كمضارب

* All figures are presented on an unaudited basis.

* جميع الأرقام تم عرضها على أساس غير مدقق.

Profit Ratios for the standard Islamic Savings / Investment Accounts have Profit Ceiling and distribution percentages between clients (Rab ul Mal) and Bank (Mudarib) which are agreed individually between the bank and the client; any amounts above the Profit Ceiling shall be retained by Mudarib as incentive.

نسب الربح لحسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية لها سقف ربح ونسبة توزيع بين العملاء (رب المال) والبنك (المضارب) والتي تم الاتفاق عليها بشكل فردي بين البنك والعميل، ويكون ما زاد عن سقف الربح للمضارب كحافز أداء.

Saudi Awwal Bank

Mailing Address: P.O. Box 9084, Riyadh 11413

National Address: 7383 King Fahad Branch Rd, 2338 Al Yasmeen Dist., 13325 Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia.

Tel.: +966 11 405 0677, Fax: +966 11 405 0660

SAB SWIFT Code: SABBSARI, www.sab.com

A listed joint stock company, incorporated in the Kingdom of Saudi Arabia, with paid in capital of SAR 20,547,945,220 (Fully Paid), commercial registration certificate 1010025779, unified number 7000018668, licensed pursuant to the Council of Ministers Resolution No. 198 dated 06/02/1398H and Royal Decree No. M/4 dated 12/08/1398H, and regulated and supervised by the Saudi Central Bank.

البنك السعودي الأول

العنوان البريدي: ص. ب. 9084، الرياض 11413

العنوان الوطني: 7383 طريق الملك فهد الفرعي، 2338 حي الياسمين، 13325 الرياض، المملكة العربية السعودية.

هاتف: +966 11 405 0677، فاكس: +966 11 405 0660

الأول سويفت كود: SABBSARI، www.sab.com

شركة مساهمة مدرجة، تأسست بموجب أنظمة المملكة العربية السعودية، برأس مال مدفوع 20,547,945,220 ريال سعودي (مدفوع بالكامل)، سجل تجاري رقم 1010025779، رقم موحّد 7000018668، مرخص لها بموجب قرار مجلس الوزراء رقم 198 بتاريخ 1398/02/06هـ والمرسوم الملكي رقم م/4 بتاريخ 1398/08/12هـ، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.